
 

Plato, Aristoteles, Marx allemaal filosofen. Weldenkende mensen die zich naar 
hun onderzoeken ,visie zich inzetten voor de mensheid. De 1 richt zich op eigen 
verantwoording, de ander op dictatuur, en de ander wil er voor zorgen dat het 
een ieder goed gaat. Soms ligt de beste werk methode in het midden en moet 
je samenwerken. En daar is de PvdA voor. Samenwerken en zorgen dat het een 
ieder goed gaat. Tijden zijn veranderd. De economie heeft een andere 
hulpvraag, en zo ook de samenleving.  Na twee jaar van corona waarin wij op 
ons zelf waren aangewezen. 

Maar wat is er zo veranderd in een paar jaar tijd. Zijn wij allemaal ons eigen 
filosoof geworden? Met wat ik zeg, denk en doe is goed en waar? Waar is het 
wij en samen?

Nu neem ik u mee naar de PPN 2024/2027. Wat vliegen de bedragen je om de 
oren. Ogterop 19.500 Mil, de gemeente werf, het stadhuis 7,815 Mil Als PvdA 
zijn wij kritische hierover. En willen graag in de realisatie meedenken over de te 
nemen besluiten.  Onze functie is volksvertegenwoordiger en controlerend 
naar  het college. Dit is wat wij doen. Het is dan voor de PvdA moeilijk te 
verkroppen en met droge ogen te vertellen dat er zoveel geld in stenen gaat 
zitten en dat er op het sociaal domein 250.000 en op wijk en dorp gericht 
werken 100.000 minder geïnvesteerd wordt. Met de hoge energie lasten en de 
steeds duurder wordende boodschappen, kunnen steeds minder mensen rond 
komen. Kinderen gaan zonder ontbijt naar school. De werkende mens kan alle 
rekeningen niet meer kan betalen. Hoe zinvol zou het zijn als er voor deze 
mensen  een basisinkomen komt die er voor zorgt dat je zelf je rekeningen kunt 
betalen en de gemeentes veel minder tijd kwijt zijn met het uitvoeren van 
tegemoetkomingen. 

De PvdA vind het dan ook heel vreemd dat er geen armoede beleid wordt 
benoemt in de PPN. De armoede neemt nog steeds toe. De aanvraag voor 
ondersteuning op financieel gebied ook. En juist hierdoor wordt de investering 
in stenen nog duurder. Het gaat ten koste van menselijk beleid. Het welzijn van 
onze burgers.

Voorzitter in Meppel is een te kort aan woningen voor, met name jong en oud. 
Als PvdA zouden wij het  toejuichen om net zo als in Staphorst grond vrij maken 



en hier huisjes op gaan zetten om de doorstroom op de huizenmarkt te 
bevorderen. Maar vooral weer kansen  creëren voor bv jongeren om een eigen 
plek te hebben. Die de Huur of koopwoning niet kan betalen. Wij komen hier 
op terug bij de omgevingsvisie.

Welke sport je ook beoefend, het is goed voor je. De sportnota, visie document 
is er nog niet. En hierbij kom ik zo op het volgende onderdeel. Nadat ik toch wil 
benoemen dat wij de mond vol hebben van burgerparticipatie, nu is er een 
sportvisie gemaakt vanuit de sportwereld en wat wordt hier mee gedaan? In 
ieder geval heel lang niets. Hoe serieus wordt je dan genomen als burger. Dit is 
niet zoals je als gemeente over moet komen.

Voorzitter nu het volgende onderdeel in mijn betoog. Visie, over wat er staat te 
gebeuren in Meppel. Maar niet alleen in plan maar ook in geld. Hoeveel gaat 
het kosten, dit geldt niet alleen voor bv  Sport, maar eigenlijk op elk 
programma bv kunst en cultuur, ogterop, de schouwburg en ga zo maar door. 
Zet de investeringen/kosten weg in de tijd, om zo inzichtelijk te krijgen wat er 
financieel op ons af komt. Er komt nu een stuwmeer van enorme kosten aan. 
Dit kon je zien aankomen, er had voor gereserveerd moeten worden. Zodat het 
voor de gemeente Meppel met name haar inwoners dragelijker zou zijn en 
verkapte bezuiniggingen niet nodig.  Zoals het sociaal domein en dorp en wijk 
gericht werken.

Voorzitter Onze planeet de aarde heeft het moeilijk met het aantal mensen dat 
haar uitput.  De co2 norm moet naar beneden. Dit vraagt veel van onze burgers 
en een andere denkwijze voor veel mensen. Iedereen van het gas af of op wat 
voor manier dan ook. Duurzaam inkopen, dat geldt ook voor dit stadhuis. De 
aarde klaar maken voor de toekomst. Bomen en planten om de warmte weg te 
houden en de stikstof uit de lucht te filteren. Biodiversiteit om de insecten te 
helpen. Op naar een gezonde toekomst. 

De PvdA vraagt aandacht voor de bijwerking van de nieuwe ontwikkelingen in 
de energietransitie. Bv geluiden van het opladen van auto’s en de warmte 
pompen op de daken. Wat de PvdA betreft wordt er geen warmte pomp 
geplaats zonder geluidswerende kast. Want psychische en lichamelijke 
gezondheid staan ook voorop bij die broodnodige energie transitie. Wij vragen 



ook aan het college om hiermee aan de slag te gaan in de voortgang van de 
energietransitie. Acteer op verbeterpunten. 

Hoe ziet een ideaal Meppel er uit voor de PvdA

Een stad waar iedereen mee kan doen en er toe doet.  Waar je gezond oud kan 
worden, waar hulp geboden kan worden als het nodig is. Een stad waar je fijn 
kunt wonen en recreëren. Maar met name genoeg arbeid en goed onderwijs en 
opleidingen. Waar je hulpgeboden krijgt als je financieel niet meer rond kan 
komen. waar wij kunnen genieten van kunst en cultuur. Waar wij ons 
voorbereiden op een leefbare toekomst. Dit voorzitter is de  Filosofie van ons 
de PvdA

-Voorzitter de PvdA dient een amendement in omtrent het sociaal domein de 
250,000 niet te bezuinigen

-En een motie omtrent een onderzoek voor een realisatie van een 
fietsenstalling en dit mee te nemen bij fietsplan visie. 


